

园区成立于2015年，立足济南，面向全国，大力吸引国内外的生物医药产业企业入驻发展，与国内外知名大学、科研院所合作，引进高层次人才，开展产学研合作，建设国家药物制备中心、高性能医用材料研发平台，开展联合研发、中试孵化及成果转化，获得“国家山东省生物医药孵化基地”、“国家联合生物医药研发技术平台的孵化基地”、“国家科技成果转化基地”等荣誉。

BIOasis aims to promote the establishment of modern bio-pharma and health care industry innovation system and has provided cooperation with academic and scientific institutes such as Shanghai Institute of Materia Medica, Chinese Academy of Science, China Pharmaceutical University, National Center for Pharmaceutical Bioprocessing, etc. For its research development and incubation and supporting services, the park was awarded as National Shandong Significant New Drug Initiative Center (11th), National Comprehensive New Drug R&D Platform (11th) and National High-Tech Enterprise Incubator.

» 招商方向 Business Direction

- 生物医药、基因药物与蛋白药物、疫苗类生物药物、治疗疫苗、小分子化药物、生物与医药器械、医药器械、诊断试剂等。
- 健康医疗、特色专科医院、健康管理、健康管理。
- 精准医学与再生医疗、基因诊断、肿瘤免疫细胞治疗、干细胞与转化医学、细胞工程。
- 海洋生物、海洋药物、海洋生物医用材料、海洋功能性产品等。
- 生物农业、生物饲料、生物保健品等。
- Biopharma: gene therapeutic agents, protein drug, monoclonal antibody drug, therapeutic vaccines, immunologic therapies, traditional Chinese medicine and natural medicine, etc.
- Health Care: special medical treatment, health examination, rehabilitation care, etc.
- Precision Medicine and Regenerative Medicine: genetic diagnosis, targeted therapy, tumor immune cell therapy, stem cell transformation medicine, tissue engineering, etc.
- Marine Biology: marine medicine, new marine medical materials, marine functional products, etc.
- Biological Agriculture: veterinary medicine, animal health product, etc.

诚信 合作 创新 卓越  
Sincerity Cooperation Innovation Excellence



山东国际生物科技园  
Shandong International Biotechnology Park

山东国际生物科技园  
Shandong International Biotechnology Park  
地址：山东省济南市高新区经十路 264570  
No. 26 Key Avenue, Xiantai High-Tech Zone 264570  
Tel: (86) 531-3802000 1775232321  
Mail: bioasis@bioasis.com  
Web: http://www.bioasis.cn



山东国际生物科技园拥有高新区管委会和生命科学集团共同“政改合作、企业化管理、市场化运营”的模式并投资建造，致力于生物医药、健康医疗、再生医学与精准医学等领域的研发、公共服务、新技术孵化。企业培育与成果转化。

Shandong International Biotechnology Park (BIOasis) is jointly constructed by Management Committee of Xiantai High-Tech Zone and Life Science Group on the basis of the cooperation between government and enterprise with enterprise-led management and market orientation. The park concentrates on R&D innovation, public services, new technology incubation, enterprise cultivation and achievement transformation in the fields of biomedicine, health care, regenerative medicine and precision medicine.

园区鸟瞰图



## 烟台医药与健康公共技术服务平台

烟台医药与健康公共技术服务平台由烟台市政府和山东烟台生物医药科技园共同投资建设。平台按照“政府主导、企业主体、市场化运作、市场化服务”的原则，集聚烟台医药与健康领域的优质资源，形成了集聚医药与健康全产业链的公共服务平台。平台面向医药研发、生产、流通、销售等环节，为医药健康产业提供全方位的技术支持。

Yantai Pharmaceutical and Health Public Technology Platform is jointly constructed by Yantai Municipal Government and BIOtech. The platform has created a high-end innovative service carrier with advanced equipment and excellent service capability and formed a complete technical service system covering the entire industry chain of medicine and health. It offers pharmaceutical and health enterprises with personalized technology research and development services to support the development of the industry.

- 药物筛选与评价中心  
Drug Screening and Evaluation Center
- 药物代谢与药代动力学研究中心  
Drug Metabolism and Pharmacokinetics Research & Analysis and Testing Center
- 新药研发与评价中心  
New Drug Formulation Technology Research and Evaluation Center
- 细胞与组织工程中心  
Cells and Tissue Engineering Center
- 生物医学大数据中心  
Bio-Medical Data Center
- 医药创新与评价中心  
Novel Drug Formulation Technology Research and Evaluation Center
- 药品安全评价中心  
Drug Safety Evaluation Center
- 疫苗与抗体药物研发与评价中心  
Vaccines and Antibody Drug Research and Evaluation Center
- 医疗器械产品研发与评价中心  
Medical Device Product Research and Evaluation Center
- 中试基地  
Pilot Plant
- 知识产权与法务中心  
Intellectual Property and Legal Service Center



### 服务模式 Service Pattern



### 兽药GCP宠物类试验 GCP Test for Pet Drugs

平台下设宠物类试验服务站，宠物类试验服务站全部通过了国家认证的实验室资质，是山东省唯一一家拥有资质的、可为宠物研发企业提供临床试验一站式服务的专业机构。

The platform sets up a pet drug clinical trial section and the section has passed the on-site inspection of the Ministry of Agriculture and Rural Affairs for all pet drug clinical trial projects. It is the only service institution in Shandong Province with full qualifications that can provide one-stop clinical trials service for pet drug R&D enterprises.

- 宠物药代动力学试验 (E05)
- 宠物药药效学试验 (E01)
- 宠物药药代动力学试验 (E02)
- 宠物药毒理学试验 (E03)
- 宠物药安全性评价试验 (E07)
- 宠物药药效学评价试验 (E04)
- 宠物药药代动力学评价试验 (E06)
- 宠物药药理学评价试验 (E08)

## 公共配套服务平台

### “一站式”服务 One-stop Services

- |   |   |
|---|---|
| 公司注册<br>政策咨询服务<br>项目孵化服务<br>投融资服务<br>人才引进服务<br>学术交流论坛<br>知识产权申请与保护<br>培训、会展<br>科技金融管理<br>商务礼仪培训 | Company Registry<br>Policy Declaration Service<br>Entrepreneurship Guide<br>Investment and Financing Services<br>Human Resources Service<br>Academic Forums<br>Intellectual Property Protection and Evaluation<br>Financial and Legal Service<br>House-keeping and Safety Management<br>Business and Commercial Service |
|---|---|

### 政策支持 Policy Support

- 新药研发专项资助  
Reward for New Drug and Medical Device
- 医药创新与评价中心  
Yantai Tech-united Talents Plan
- 烟台高新区人才计划  
Yantai High-tech Zone Blue Ocean Plan

